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§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat. 

Mötet följer ingen ordinarie agenda utan har som huvudsakligt syfte att 
för bereda förslag av stadgeändringar inför årsmötet. 

 

§ 2 Förslag till stadgeändring 

 

Förslag till ändringar i befintliga stadgar: 

• Motioner skall vara styrelsen tillhanda senast 14 dagar före 
årsmötet 

• Kallelse till årsmötet skall utlysas med minst 30 dagars 
framförhållning 

• Att medlemmar boende utanför Örebro får personlig kallelse till 
årsmöte tas bort. Nuförtiden publiceras kallelse till årsmöte på 
hemsidan och det är då rimligt att detta kan vara 
informationskanalen för boende utanför Örebro. 

• Stadgeändringar skall beslutas på två efterföljande ordinarie 
årsmöten 

• Paragraf för ordningsregler läggs till, dessa beskriver i huvudsak 
praktisk information och regler 
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§3 Övriga frågor 

Skrivelse från boende Kantarellvägen kring farthinder som inkom i maj har inte 
besvarats ännu. I samband med att enkät skickades ut kontaktade Tove Wiik 
styrelsen med bl.a. följande synpunkter 

1. De har inte fått svar på skrivelse som skickades i maj 

• Svar skickas utifrån kommentarer i detta protokoll 

 

2. Enkäten anser de blir missvisande då nuvarande situation inte är ett "nolläge" 
d.v.s. gupp finns redan på vissa vägar, andra inte 

• Styrelsen kommer att ta hänsyn till befintliga farthinder vid 
sammanställning av enkätsvar 

 

3. Efter att gupp lagts ut på Champinjonvägen anser de att stor del av trafiken har 
omfördelats till Kantarellvägen där det inte finns ngt fungerande hinder, hinder bör 
därmed läggas ut omgående på Kantarellvägen 

• Som kortsiktig åtgärd beslutar styrelsen att ersätta det numera icke 
fungerande betonghindret på Kantarellvägen med ett hinder av samma typ 
som de på Champinjonvägen. 

• På Kremlavägen läggs ett sådant hinder som finns på Champinjovägen ut 
där betonghinder tidigare låg 

• Hindret på Fårtickevägen byts ut till samma typ som på Champinjonvägen 
 

Ovan hinder köps in. Dessa är att se som ersättningshinder av tidigare farthinder.  

LIC beställer bortgrävning av befintliga betonghinder på Fårtickevägen och 
Kantarellvägen.  

Tove Wiik har även inkommit med synpunkter på spegeln i hörnet 
Champinjonvägen/Kremlavägen och att den vissa tider på året immar igen och 
inte fungerar och därmed bör tas bort. 

• Styrelsen svarar att spegeln underlättar situationen stora delar av året och 
bör därför inte tas bort. Hastigheten måste alltid anpassas till sikten och det 
gäller samtliga korsningar och vägar. 
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§ 4 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


